
 

 
 

Motie verlichting fietspad Markkanaal-Zuid 

De raad van de gemeente Oosterhout, in vergadering bijeen op 24 november 2020,  

Overwegende dat: 

● Het college bezig is met een onderzoek naar de verbetering van de fietsveiligheid en 
bereikbaarheid van de Bergsebaan en aansluitende wegen; 

● Het fietspad langs het Markkanaal (tussen Hondstraat en Bergsebaan) in de ochtend en 
avond niet verlicht is; 

● Dit zorgt voor een verslechterde sociale veiligheid, waardoor fietsers dit pad mijden; 
● Dit fietspad een belangrijke toegangsweg voor fietsers is richting de Bergsebaan; 
● We dit op kunnen lossen met verlichting zoals langs het fietspad naar Dorst. 

 
Verzoekt het college: 

● De bestaande onderzoeken uit te breiden met een onderzoek naar de haalbaarheid van 
fauna-vriendelijke verlichting langs het markkanaal tussen de Hondstraat en Bergsebaan; 

● De uitkomsten hiervan mee te nemen in het onderzoek bereikbaarheid zuidwest 

En gaat over tot de orde van de dag 

Uhro van der Pluijm Dees Melsen Walther Hoosemans 

GroenLinks Oosterhout VVD Oosterhout Gemeentebelangen 

  

 
 

 


